
Protokoll - Styrelsemöte Cocker Spanielklubben
Digitalt möte den 5 september (uppskjutet från 29 augusti) kl 19.30, §51-63

Närvarande:
Marie Johansson, Ulrika Larefalk, Annis Lindberg, Lotta Frankesjö, Winnie Gundersen, Ewa
Vikermo Rajala, Elina Liljeblad, vid pennan: Caroline Dufwa

§51 Mötets öppnande
Ordföranden hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat.

§52 Val av justerare
Till justerare jämte ordföranden valdes Lotta Frankesjö.

§53 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

§54 Föregående mötesprotokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§55 AU beslut
-

§56 Ingående/utgående post
Bilaga.
Synpunkt från medlem kring informationsflödet samt utformningen av protokoll:
Styrelsen noterar informationen utan åtgärd.

§57 Avdelningarna
Samarbete med avdelningarna: Ordföranden kontaktar lokalavdelningarnas respektive
ordförande för ett digitalt möte gällande gemensamma intressen, förväntningar samt
samtal kring samarbete både CSK till och från lokalavdelningarna samt mellan
lokalavdelningarna med till exempel aktiviteter.



Rastorget på MyDog: Vi har ingen lokalavdelning i Göteborgsområdet vilket försvårar
medverkan på MyDogs rasklubbstorg. Annis tillfrågar de som engagerade sig förra året
och blir kontaktperson för årets arrangemang. Vi tillfrågar även medlemmar på fb och
hemsidan för att kunna lyckas med genomförandet.

Då vi saknar lokalavdelningar som täcker vårt land kan medlemmar mejla sekreteraren då
de vill engagera sig genom till exempel cockerpromenader. Denne vidarebefordrar sedan
till webbansvarig för att lägga ut informationen på hemsidan eller facebook.

Rastorget på Stockholms Hundmässa: Caroline ber Stockholmsavdelningen om underlag
för kostnader inför Stockholms Hundmässa.

Katalog för PC: Lotta tillfrågar SKK vilka regler som gäller för utnyttjandet av Katalog
för PC (SKK:s katalogprogram).

Inofficiell utställning i områden med vilande avdelning: Det är tillåtet och uppmuntras att
anordna.

§58 Ekonomi
Ekonomin är fortsatt god. Kostnader för Club Show är betalda. Sammanställning för
intäkter och utgifter är under bearbetning.

§59 Kommittéer/poster

§59:1 Avel
Hälsoprogram nivå 2: Skrivelse från fd styrelsemedlem ang hälsoprogram nivå 2, ögon.
Årsmötet beslutade att fullfölja ansökan. Medlemmen ombeds inkomma med underlag.

Minnesanteckningar från AK: Bifogas som bilaga. Arbetet med RAS påbörjas. Samtal
kring personer som ska vara med vid revideringen samt hur vi får till ett ökat samarbete
med JIS. Tankar kring innehåll vid en ev uppfödarträff.

Hälsoenkäten: Många svar har kommit in. Enkäten avslutas vid dags datum.

Inbjudan till utbildning som avelsfunktionär från SKK: Ewa vidarebefordrar till samtliga
i AK för att se vilket intresse som finns.



Motion (annan rasklubb) till SKK gällande HD: Sammanställning av HD resultat för en
grupp schäferhundar avlästa i fyra länder och utfallen som skiljer sig åt i viss mån i
länderna.

§59:2 Utställning
Domare 2025: Vi diskuterade olika förslag. Vi bordlägger ärendet till nästa möte.

Club Show 2026: Vi uppmärksammar att det är Europavinnarutställning i stockholm dt
året och planerar att samarrangera vår utställning i anslutning till detta. Möjligen även
med rasklubben för amerikansk cocker.

Förslag från medlem gällande Club Show: Vi har fått tips om att köpa in beachflaggor att
ha vid vår Club Show för att synas och ge reklam vid arrangemang med till exempel
länklubbsutställning. Styrelsen ställde sig positiv till förslaget. Placeringen på
utställningsområdet kan vi dock inte alltid påverka, men den är viktig för att nå ut med
information om vår ras.

Seminarier för utställningsansvarig från SKK: styrelsen kan inte skicka representanter till
arrangemanget denna gång.

Fråga från medlem tillika domare gällande examinatorer för aspirantdomare: Lotta
efterfrågar listan hos SSRK för revidering av styrelsen.

§59:3 Jakt
-

§59:4 Viltspår
Remiss, viltspårdomare: vi tillstyrker inte på grund av bristande
engagemang i ansökan.

Fråga från medlem kring anmälningsavgift: Klubben står inte för anmälningsavgiften,
men ordnar med fika och korvgrillning. Elina redogjorde för förberedelserna inför KM.

§59:5 Medlemsregister, m m



1223 medlemmar vid dags dato. Samtal kring värvning av nya medlemmar samt vår
valpfolder. Ewa skickar ut ett exemplar till uppfödare på uppfödarlistan.

§59:6 PR info
-

§59:7 Årets cockerlistor
Viltspårslistan måste uppdateras då de sista kvalande till KM dras från listan. Vi
påminner via sociala medier att skicka in sina resultat. Sista datum inför KM blir den 29
september.

§60 Media
Uppdatering av avtal med webbansvarig: Marie kontaktar Eva för justering.

Barktail, informationsplattform: Vi avstår i dagsläget.

§60:1 Tidningen
Fråga från medlem gällande att behålla serien Hobbe: Det löpande avtalet är uppsagt. Vi
vet att Hobbe är ett uppskattat inslag och kan komma att anlita Hobbes upphovsmakare
sporadiskt eller som formgivare i andra sammanhang.

§60:2 Hemsidan
Förfrågningar kring annonser på hemsidan: Vi ska inte ha icke-hundrelaterade annonser
på hemsidan.

§60:3 FB
BPH: vi påminner på hemsidan om att klubben betalar 200kr/ekipage till dem som
genomför bph.

§61 Köpa Hund
Ny uppställningsbild på Köpa Hund: vi ser över befintliga foton.

§62 Övriga frågor
-



§63 Avslutande

§63:1 Nästa möte
Nästa möte hålls digitalt den 4 oktober kl 19.30.

§63:2 Mötets avslutande
Marie tackar samtliga för deras tid och avslutar mötet.

ordförande sekreterare
Marie Johansson Caroline Dufwa

justerare
Lotta Frankesjö


